
Zápis ze schůze výboru SRPŠ při GJK konané dne 27. 11. 2023 

Přítomni: 13 členů výboru SRPŠ (včetně předsedy Marka Cebecauera), účetní Karel Houfek (viz. Příloha 

1 – prezenční listina) 

Nepřítomni: 7 členů výboru SRPŠ (5 členů omluveno) 

Program schůze: 

1. Schválení rozpočtu SRPŠ na školní rok 2023/2024 

2. Výběr členských příspěvků na činnost SRPŠ 

3. Změna banky účtu SRPŠ 

4. Potenciální výměna předsedy SRPŠ 

Předseda výboru Marek Cebecauer přivítal členy výboru a schůzi zahájil dodatečným hlasováním o 

vyúčtování činnosti SRPŠ ve školním roce 2022-2023 (viz Příloha č. 2 – vyúčtování 2022-2023). 

Vyúčtování bylo schváleno všemi 13 přítomnými členy výboru SRPŠ. Proti nebyl nikdo, nikdo se nezdržel 

hlasování. 

1. Schválení rozpočtu SRPŠ na školní rok 2023/2024 (viz. Příloha č. 3) 

Návrh rozpočtu dostali členové výboru v předstihu (rozeslal K. Houfek). Jak informoval K. Houfek, díky 

navýšení členských příspěvků je v tomto školním roce očekáván výsledek hospodaření v plusu a to 

přibližně 60 000 Kč. Oproti předchozímu roku jsou upraveny především tyto položky: 

• Členské příspěvky - odhad příjmů 450 000 Kč (dříve 290 000 Kč, neboť byl zvýšen příspěvek na 

studenta z 500 Kč na 800 Kč) 

• Společenské akce - odhad příjmů 100 000 Kč (dříve 70 000 Kč, příjmy z plesu (pokud se koná) 

jsou obvykle vyšší než 100 000 Kč) 

• Podpora studia - odhad nákladů 200 000 Kč (dříve 170 000 Kč, náklady jsou vyšší kvůli podpoře 

MEPu (Modelový evropský parlament) a North European Schools Symposium 

Dále se mírně změnila režie, ale jinak zůstávají navržené částky stejné jako v předchozím roce.  

Opět byla diskutována otázka výběru příspěvku na činnost Klubu Kepler s tím, že i nadále platí již 

dohodnutý postup, že s výběrem tohoto příspěvku pomůže SRPŠ (viz zápis se schůzí 29. 3. 2023 a 4. 10. 

2023). Dle informací K. Houfka pan učitel Antonín Kolář přislíbil, že do konce listopadu dodá informace, 

na co byly fin. prostředky v rámci aktivit Klubu Kepler čerpány.  

Předseda SRPŠ vyzval členy výboru k hlasování o rozpočtu SRPŠ na školní rok 2023/2024. Všech 

přítomných 13 členů výboru SRPŠ hlasovalo PRO, nikdo nehlasovat PROTI, nikdo se hlasování nezdržel. 

Rozpočet SRPŠ na školní rok 2023/2024 byl schválen. 

2. Výběr členských příspěvků na činnost SRPŠ ve školním roce 2023/2024 

Příspěvky ve výši 800 Kč na studenta se budou vybírat v hotovosti na třídních schůzkách dne 6. 12. 

2023. Členové výboru požádají třídní učitele/lky ve svých kmenových třídách o rozeslání této informace 

rodičům s tím, aby si rodiče přinesli na třídní schůzky, pokud možno přesnou částku. Doplňující 

informace k výběru příspěvků: 

a) výběr provede člen výboru v dané třídě 

b) vybrané příspěvky předají třídní učitelé/lky hospodářce  

c) členské příspěvky by měly být uhrazeny za každého studenta (i za studenty, kteří jsou na 

zahraničních pobytech), ale samozřejmě je to dobrovolné 



d) je možné zaplatit i vyšší částku, v takovém případě tuto skutečnost uvést do poznámky 

e) způsob výběru členských příspěvků je na rozhodnutí člena výboru SRPŠ, jak si to ve své třídě 

zorganizuje 

Dle dohody z říjnové schůze SRPŠ, pan ředitel rozešle rodičům informaci o navýšení a výběru členského 

příspěvku na třídních schůzkách a k tomuto emailu přiloží leták SRPŠ. Tento leták bude zároveň ve 40 

kopiích (2 letáky na třídu, formát oboustranná A4) připraven pro třídními učitele/lky na sekretariátu 

k vyzvednutí před třídními schůzkami.   

3. Změna banky účtu SRPŠ 

M. Cebecauer otevřel diskuzi na téma potenciální změny banky účtu SRPŠ. V současnosti je účet veden 

u Komerční banky, kde výhodou je minimální administrativní zátěž a nevýhodou vyšší bankovní 

poplatky. Poplatky jsou ve výši 99 Kč/měsíc při množství plateb 30-40 měsíčně s tím, že při vyšším počtu 

plateb se poplatky výrazně zvýší.  

M. Cebecauer navrhl přesun účtu SRPŠ do FIO banky.  FIO banka nabízí bezplatné vedení účtu pro 

neziskové organizace jako je SRPŠ. SRPŠ by ale muselo bance poskytnout seznam svých členů s adresami 

a daty narození. Tento seznam by se musel každý rok aktualizovat (vzhledem ke každoroční změně ve 

složení výboru SRPŠ). Po krátké diskuzi vyzval předseda SRPŠ členy výboru k hlasování, zda účet SRPŠ 

zůstane i nadále u Komerční banky. PRo setrvání u Komerční banky hlasovalo všech 13 přítomných členů 

výboru SRPŠ, PROTI nebyl nikdo a nikdo se nezdržel hlasování. 

4. Potenciální výměna předsedy SRPŠ 

Z důvodu pracovní vytíženosti nabídl M. Cebecauer svou funkci předsedy výboru SRPŠ k dispozici a 

požádal přítomné se zamyslet nad tím, kdo by ho ve funkci mohl nahradit. Tereza Blehová navrhla 

obsazení funkce místopředsedy SRPŠ, které je momentálně neobsazené. Místopředseda by se podílel 

na vedení výboru SRPŠ.  

Dle schválených Stanov spolku SRPŠ při GJK (článek 6) je „Statutárním orgánem Spolku je předseda a 

místopředseda, pokud byl zvolen, kteří zastupují Spolek ve všech věcech navenek. Při jednání za Spolek 

je každý z nich oprávněn jednat samostatně. Podepisování za Spolek se děje tak, že k napsanému nebo 

vytištěnému názvu Spolku připojí předseda nebo místopředseda výboru svůj podpis s označením své 

funkce.“ 

Členové výboru se shodli na tom, že obsazení funkce místopředsedy by bylo dobrým řešením pro 

vedení agendy výboru SRPŠ.  

V Praze dne 27. 11. 2023 

Zapsala: Šárka Šímová 

Schválil: Marek Cebecauer 

 

 

 


